
                                                                                                                                                                                                                                                        
Föreningsstämma 2021 för Brf Ösby Sjöpark 1 i Gustavsberg 
hållen i Gustavsbergsteatern, onsdagen den 16 juni kl 18:00. 
 
 
 
§ 1 Föreningens styrelseordförande Jonatan Jonsson hälsade välkommen och öppnade 

mötet. 
  
§ 2 26 medlemmar deltog, ingen via fullmakt. 
 
§ 3 Ingemar Niklasson valdes till ordförande för stämman. 
 
§ 4 Ordföranden valde Kjell Bergström som sekreterare.  
 
§ 5 Dagordningen godkändes.  
  
§ 6 Att jämte ordföranden justera protokollet, tillika vara rösträknare, valdes Pia 

Enhörning och Kiki Kerrighen.  
 
§ 7 Stämman bekräftade att kallelse utgått på stadgat sätt. 
 
§ 8 Styrelsen lämnade sin verksamhetsberättelse inklusive ekonomisk berättelse. 
 Stämman godkände och fastställde verksamhetsberättelsen. 
 
§ 9 Kjell Bergström läste upp revisionsberättelsen, som läggs till stämmohandlingarna. 
 
§ 10 Stämman fastställde och godkände resultat- och balansräkningen.  
 
§ 11 Stämman beviljade styrelsen ansvarsfrihet. 
 
§ 12 Stämman fastställde föreslagen budget och godkände förslaget om 3,5 procent 

höjning av avgiften från den 1 oktober 2021. 
 
§ 13 Stämman beslöt att styrelsens arvoden oförändrat ska uppgå till totalt 73 000 kronor 

per år. 
 
§ 14 Till styrelseledamöter på två år valdes: 
  Indira Babic (nyval), Kjell Bergström, Thore Engholm, Joacim Hammarberg, Jonatan 

Jonsson (samtliga omval). 
 
Till suppleanter på två år valdes: 
Susanna Fromhold, Anne Hertzberg, Barbara Lagerqvist (samtliga nyval) och  
Tove Åstrand (omval). 
Samtliga val enhälliga och enligt valberedningens förslag. 
   

§ 15 Till revisor på ett år omvaldes Robert Dohrman och  
 till revisorsuppleant valdes Ingemar Niklasson. 
 
§ 16 Till valberedning omvaldes Agneta B Tillberg, Kiki Kerrighen och Emma Annerud. 



 
§ 17 Till styrelsen har inkommit motioner om åtgärder för förbättring av utemiljön, om 

tillskapande av parkeringsplatser, om borttagande av onödiga cykelställ samt om 
inglasning av balkonger. Samtliga har tagits upp välvilligt av styrelsen och 
behandlas fortlöpande i respektive arbetsgrupp och vid styrelsemötena. Beträffande 
inglasning avvaktas kommunens synpunkter.  

 
§ 18 Övriga frågor:  
 - Gemensam El, som beslöts vid föregående föreningsstämma, har i dagarna blivit 

verklighet. 
 - Trädgårdsgruppen, ansvarig för förbättring av utemiljön, har fått en 

sammankallande i Madeleine Engholm. 
 - En ideell funktion som husvärd, en i varje hus, som skulle ta hand om smärre 

problem och öka trivseln för de boende samt vara en länk till styrelsen, 
presenterades av Kjell Bergström, som också tar emot anmälningar från 
intresserade.  

 
§ 19 Mötesordföranden tackade styrelsen för ett gott arbete och för uppmärksamheten. 
 Därmed avslutades mötet. 
  
 
Ordförande:    Vid protokollet: 
 
 
 
Ingemar Niklasson   Kjell Bergström 
    
Justeras: 
 
 
 
Pia Enhörning          Kiki Kerrighen 
 
 
 
       


